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 Marketçiliğe soyunan akaryakıt istasyonlarına tepki 
Giresun Kahveciler Odası ve Öz Giresun Esnaf ve Sa-

natkarlar Kredi Kefalet Kooperatifi Başkanı Ercan Ayhan, 
mantar gibi türeyen zincir marketlerden sonra akaryakıt is-
tasyonlarının da amacı dışına çıkararak, marketçiliğe so-
yunduğuna dikkat çekerek, “Yeter artık. Küçük esnaf ve sa-
natkarın kapısına kilidi vurun, Türkiye’de ne küçük esnaf 
nede sanatkar kalsın. Sizde kurtulun, bizde kurtulalım” diye 
tepki gösterdi.

Ercan Ayhan, yaptığı yazılı açıklamada, anayasada 
yer alan ‘devlet küçük esnaf ve sanatkarını koruyup, kolla-
yıcı tedbirler alır ’ ibareli 17’üncü maddesini hatırlatarak, 
gelinen noktada esnaf ve sanatkarın tamamen gözden 
çıkartıldığını, güçlü sermaye ve kapitalist sisteme yem 
edildiğini savundu.

Pandemi nedeniyle 18 ay işyerini açamayan, açanla-

rın ise evlerine bir ekmek parası dahi götüremeden ke-
penk kapattığı günleri anımsatan Ayhan, esnaf ve sa-
natkarın devletten sakada değil, anayasa ile belirlen-
miş haklarının korunmasını istediğini ifade etti.

Ayhan, esnaf ve sanatkarın en büyük temsilcisi olan 
Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu’nu da gö-
reve çağırarak, artık iktidarlara şirin görünme, söylem ve 
temenni döneminin bittiğini, her geçen gün eriyip kay-
bolan esnaf için eylem zamanı olduğunu kaydetti.

Esnafın kamu çalışanları ve işçiler gibi sendikası bu-
lunmadığını söyleyen Ayhan, “Esnafın tek temsilcisi mes-
lek odalarıdır. 

Ancak bu saatten sonra esnafın derdiyle, dertlen-
meye, sorunlarına çözüm aramayan kim varsa o kol-
tukları daha fazla meşgul etmemelidir. 

Esnafın sorunlarına çözüm araya-
cak kişilerin önünü açmalıdır” dedi.

AKARYAKIT İSTASYONLARINDAKİ 
MARKETÇİLİĞE DUR DENİLMELİ

Ayhan, akaryakıt istasyonlarının, 
akaryakıt satışını ikinci plana atarak 
marketçiliğe soyunduğunu ileri süre-
rek, “Son dönemlerde akaryakıt firma-
sı reklamlarına baktığımızda marketçi-
likle ön plana çıkmaktalar. Artık yiye-
cekten, içeceğe A’den Z’ye her şeyi 
satar hale geldiler. Küçük esnaf ve sa-
natkarımız bir taraftan bir çoğu ya-
bancı sermaye ile kurulu olan zincir 
market ve mağazalarla mücadele 
ederken, şimdi de akaryakıt istasyon-
ları marketçilik yapmaya başladı. Aci-
len devletimizin bu işe bir düzenleme 
veya sınırlama getirmesini bekliyoruz. 
Ya da küçük esnaf ve sanatkarda bak-
kalında, kahvehanesinde, lokantasın-
da, zücaciye dükkanında, kırtasiye ve 
giyim mağazasında bidonlar la 
mazot, benzin, motor yağı satmaya 
başlasın. Ya da devlet tüm küçük 
esnaf ve sanatkar devlet kurumların-
da istihdam etsin” değerlendirmesin-
de bulundu.

Umarız verilen sözler yerine getirilir!
irebolu ilçesine bağlı Harkköy'de bakır, 

Tkurşun, çinko, gümüş ve altın madeni 
çıkarma projesi için hazırlanan Çevre-

sel Etki Değerlendirmesi (ÇED) raporu için bil-
gilendirme toplantısı düzenlendi.

Harkköy’de gerçekleştirilen toplantıya şir-
ket yetkilileri, Giresun İl Çevre ve Şehircilik 
Şube Müdürü Savaş Kovancı, CHP İl Genel 
Meclisi Üyesi Ömer Cebeci, CHP Tirebolu İlçe 
Başkanı Fatma İğce, Giresun Ziraat Mühen-
disleri Odası Yönetim Kurulu Üyesi Kutsi Yaşar, 
Harkköy Muhtarı Hüseyin Bal ve çevre köylerin 
muhtarları, Tirebolu Çevre ve Kültür Derneği 
Başkanı Sibel Aslan ve yönetim kurulu üyeleri, 
il içinden ve il dışından bazı sivil toplum kuru-
luş temsilcileri, çevreciler ve vatandaşlar ka-
tıldı.

Toplantıda Çevresel Etki Değerlendirmesi 
(ÇED) raporu için geniş güvenlik önlemleri al-
tında muhtarlara, köylülere ve katılımcılara 
bilgilendirme yapıldı ve görüş alışverişinde 
bulunuldu.

ÇED raporunu hazırlayan JURA Mühendis-
lik şirketinin yetkilisi Çevre Mühendisi Gizem 

Ceylan, görsel sunumlar eşliğinde maden pro-
jesinin tanıtımını yaptı.

Yörede istihdama katkı sağlaması da he-
deflenen projeyle ilgili bilgi veren Çevre Mü-
hendisi Ceylan, yörede daha önce işletilmekte 
olan ancak uzun zaman önce kapatılan Hark-
köy madeninin yeniden faaliyete geçmesi için 
çalışmalar yaptıklarını ve temaslarda bulun-
duklarını belirterek, “Burada, kapalı galeri siste-
miyle kurşun, bakır, çinko, altın ve gümüş çıkarı-
lacak olan maden ocağında zenginleştirme te-
sisi kurulmayacak. Çıkarılacak madenler taşı-
nacaktır" dedi.

Ceylan, sunumu sırasında, "Bu proje kapsa-
mında yöre halkı olarak sizlerin ve kurumların 
görüşleriyle bir ÇED raporu hazırlanarak ilgili ba-
kanlığa sunulacaktır ve buradan gelen görüşler 
doğrultusunda proje gözden geçirilecek ve de-
ğerlendirilecektir” ifadelerini kullandı.

İl Genel Meclisi Üyesi Ömer Cebeci ise, yö-
rede verimli arazilerin, içme suyu kaynaklarının 
ve dere yataklarının bulunduğuna dikkat çeke-
rek buraların zarar görebileceği konusundaki 
endişelerini dile getirdi. (Devamı 2'de)

Karan: Güldal’ın 
açıklaması talihsizliktir

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin Karan, “TMO’nun 
aralık ayının sonuna kadar fındık alım kampanyasını sür-
düreceğini ifade eden sayın Genel Müdürü Ahmet Gül-
dal, bu açıklamasıyla ne demek istemiş ve kimlere ne 
mesaj vermiştir? Serbest piyasanın diken üstünde oldu-
ğu bir sezonda yapılan bu açıklama büyük bir gaf ve ta-
lihsizliktir” dedi.

Karan, yaptığı açıklamada, devlet memurlarının son 
derece spekülatif bir ürün olan fındıkta ilgili açıklama ya-
parken, aklı selim davranarak, piyasayı bozacak ifade-
lerden uzak durması gerektiğini ifade etti. (2'de)

Çakırmelikoğlu’ndan 
istihdam için 

meslek lisesi önerisi
Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Baş-

kanı Hasan Çakırmelikoğlu, son dönemin en önemli so-
rununun işçi açısından arz darlığı, işveren açısından ise 
talep yetersizliği olduğuna dikkat çekti.

Çakırmelikoğlu, yaptığı açıklamada, gençlerin iş bul-
makta, işverenin ise nitelikli personel istihdam etmekte 
sorun yaşadığını ifade ederek, meslek liselerinin önemi-
ne vurgu yaptı.

Günümüzde lisans mezunu olmanın avantajını yitir-
meye başladığına değinen Çakırmelikoğlu, “Geldiği-
miz aşamada nitelikli personel sıkıntısı hat safhaya ulaş-
mıştır. (Devamı 2'de)

Kazım Karabekirli öğrencilere ödül

 (2'de) 
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Umarız verilen 
sözler yerine getirilir!

(Baştarafı 1'de)
Cebeci, daha önce Espiye'de ve başka illerde 

açılan bazı maden ocakları ve yapılan HES’lerin 
çevreye ve insan hayatına verdiği zararları gazete 
küpürleri ve fotoğraflar eşliğinde anlatarak, "Şirket 
yetkilileri burada kapalı galeri sistemiyle kuracakları 
ocaklarda çıkaracakları madenlerin başka yerlere 
taşınarak işleneceği taahhüdünü veriyorlar. Umarız 
verilen taahhütlerden sapma olmaz" dedi.

Harkköy Muhtarı Hüseyin Bal da daha sonra yaptığı 
değerlendirmede, "Şirket yetkililerine daha önce de 
söyledim, şimdi de söyledim, şartlarımız var dedim. 
Çevremize ve insanlarımıza zarar gelecek olursa 
şiddetle karşı çıkarız dedim. O yörede bizim ailelerimizin 
arazileri de var,  sondaj yapıp bakacaklarını ifade ettiler. 
Bu bahse konu olan yörede Cenevizliler, Rumlar, 
İngilizler maden çıkarmış. Koç Holding de dahil bir çok 
şirket de maden çıkardı. Dolayısıyla kapalı galeri 
usulüyle maden çıkarılıp başka yere taşınacaksa sorun 
yok. Ancak dediğim gibi eğer verilen sözler ve garantiler 
yerine getirilmezse tavrımız farklı olur, şiddetle karşı 
çıkarız" ifadelerine yer verdi.

Soru, cevap şeklinde devam eden toplantı sakin bir 
atmosferde sona erdi.

 Karan: Güldal’ın açıklaması talihsizliktir 
aran, yaptığı açıklama-

Kda, devlet memurları-
nın son derece speküla-

tif bir ürün olan fındıkta ilgili açıkla-
ma yaparken, aklı selim davra-
narak, piyasayı bozacak ifade-
lerden uzak durması gerektiğini 
ifade etti.

Toprak Mahsulleri Ofisi (TMO) 
Genel Müdürü Ahmet Güldal’ın 
ofisin yılbaşında fındık alımlarını 
sonlandıracağı yönünde mesaj 
vermesinin üretici adına son de-
rece talihsiz bir açıklama olduğu-
nu kaydetti.

Genel Müdür Güldal’a “TMO 
yılbaşından sonra fındık almaya-
cak mı?” diye soran Karan, 
TMO’nun piyasadan çekilmesi 
halinde serbest piyasada fındık fi-
yatlarının tepetaklak olacağını, 
fındık baronları ve tekelci firmanın 

ekmeğine yağ sürüleceğine dik-
kat çekti.

Karan, üreticinin elinde bir ki-
logram fındık kalana kadar 
TMO’nun piyasada olması gerek-
tiğinin altını çizerek, “Sayın Cum-
hurbaşkanımız Recep Tayyip Er-
doğan tarafından devlet adına 
fındıkta müdahil alımla görevlen-
dirilen Toprak Mahsulleri Ofisi, te-
kele karşı üreticinin sığınacağı tek 
liman ve tek sigortadır. TMO 
bugün piyasada olmasaydı, 
bugün fındığımızın kilogramını 20 
liraya satamazdık. TMO artık fın-
dıkta olmazsa olmaz bir aktördür. 
TMO yöneticileri de bunun bilin-
cinde hareket ederek, piyasayı 
bozacak davranış ve beyanlar-
dan uzak durmalıdır. Üreticiye ve 
fındığa zarar veren kim olursa 
olsun karşısında bizi bulacaktır. 

TMO’nun Aralık ayının sonuna 
kadar fındık alım kampanyasını 
sürdüreceğini ifade eden sayın 
Genel Müdürü Ahmet Güldal, bu 
açıklamasıyla ne demek istemiş 
ve kimlere ne mesaj vermiştir? Ser-
best piyasanın diken üstünde ol-
duğu bir sezonda yapılan bu 
açıklama büyük bir gaf ve talih-
sizliktir.

 Bu açıklamanın acilen düzel-
tilmesini, TMO’nun sonuna kadar 
fındık üreticisinin yanında oldu-
ğunun kamuoyuna deklare edil-
mesini bekliyoruz” dedi.

Tarım ve Orman Bakanı Bekir 
Pakdemirli başta olmak üzere fın-
dık bölgesi milletvekillerine de ses-
lenen Karan, TMO’nun fındık alım 
kampanyasına yılbaşından 
sonra da devam edeceğinin 
açıklanmasını istedi.

Çakırmelikoğlu’ndan 
istihdam için 

meslek lisesi önerisi

Çakırme li koğ lu, Gi re-
sun’da imalat başta olmak 
üzere, hizmet sektöründe fa-
aliyet yürüten birçok işletme-
nin personel talep ettiğini 
ifade ederek, şunları kaydetti:

“Bugün sanayi sitelerimiz, 
metal ürünleri ile mobilya sek-
törlerinden ciddi istihdam ta-
lebi gelmektedir, fakat nitelikli 
personel kadar niteliksiz per-
sonel dahi bulunamamasının 
zorluğunun yaşandığı bu sü-
recin sürdürülebilir olduğunu 
ön görmemekteyiz. Çözüm 
ise meslek liselerine dönük ni-
telikli ara eleman seferberliği-
dir.”

Meslek liselerinin yetersizliği özellikle imalat sanayi ve hiz-
met sektöründe kapasite düşüklüğünü tetiklemektedir. Ara ele-
man sorunu kısa vadede çözüme kavuşturulamaz ise bir çok 
sektör ve bölgede personel yetersizliği, ticareti zarara uğrata-
cağı gün gibi aşikardır. Yapılması gereken işletmelerin çatı ku-
ruluşları ile ortaklaşa meslek liselerinin aktifleştirilmesidir, bu 
doğrultuda devletimizin meslek liselerini özendirici destek un-
surlarını devreye alması da beklentilerimiz içindedir” dedi.

(Baştarafı 1'de)

Kazım Karabekirli
 öğrencilere ödül

(Baştarafı 1'de)
Tirebolu’yu başarıyla temsil eden Kazım Karabekir Orta-

okulu’nda iki öğrenciye törenle ödül verildi.
Geçtiğimiz günlerde Çorum’da gerçekleşen Ulusal Sos-

yal Bilimler Çocuk Kongresi’nde “Çaldağ Tuz Ekim Festivali” 
ile ilgili bildiriyi sunan Tirebolu Kazım Karabekir Ortaokulu 6/A 
sınıfı öğrencisi Hayat Akgün ile “Ahilik” konulu Resim Yarışma-
sı’nda il ikincisi olan 6/B sınıfı öğrencisi Beril Yavuz’a, okulda 
düzenlenen bir törenle ödülleri verilirken; okul müdürü Nail 
Vuruşan, öğrencilerini tebrik etti.

Bu arada, 2021 yılının ahilik yılı olması dolayısıyla Kazım 
Karabekir Ortaokulu öğrencilerine bilgiler aktarmak için ilgili 
okula gelen ilçe müftüsü de resim yarışmasında il ikincisi 
olan öğrenciyi kutlayıp, kendisine ödülünü takdim etti.

Eğitimciler “Öğretmenlik 
Meslek Kanunu” istedi 

görev yapan öğretmen sayısı 1 milyon 
200 bini aşmış iken, öğretmenlerin ye-
tiştirilmesinden emekliliğine kadar 
olan her aşamayı içeren, öğretmenlik 
mesleğini bütün olarak ele alan bir ka-
nunun olmaması büyük bir eksikliktir. 
Çağın gereklerini ve öğretmenlerimi-
zin beklentilerini karşılayacak şekilde 
2018 yılında hazırladığımız ‘Öğret-
menlik Meslek Kanunu İhtiyaç ve Öne-
riler’ başlıklı raporumuzla genel çerçe-
veyi çizdik. ‘Meslek kanunu, öğretme-
ne destek kanunu olmalı’ diyerek bek-
lentilerimizi ifade ettik” diye konuştu.

“24 KASIM'DA ÖĞRETMENLERİMİZE 
VERİLEBİLECEK EN BÜYÜK MÜJDE"
Başkan Sarı, açıklamada, “Zaman, 

vaatleri gerçeğe dönüştürme, hedef-
leri sonuca ulaştırma zamanıdır. Öğ-
retmenin özlük haklarını ve yetkilerini 
genişletecek, ona destek olacak bir 
içerikle Öğretmenlik Meslek Kanu-
nu’nun çıkarılması beklentisi artık karşı-
lanmalıdır. Eğitim-Bir-Sen olarak, belirt-

tiğimiz hususlar temelinde katkı ve destek sunacağımızı 
bu vesileyle bir kez daha temin ve teyit ediyor; siyasi irade-
yi, TBMM’yi ve Milli Eğitim Bakanlığı’nı Öğretmenlik Meslek 
Kanunu’nu bir an evvel hayata geçirmek konusunda 
adım atmaya çağırıyoruz. 24 Kasım’da öğretmenlerimize 
verilebilecek en büyük müjde, özlük haklarını koruyup ge-
liştirecek, çalışma şartlarını iyileştirecek, uğradıkları şiddeti 
önleyecek, sorunlarına çözüm üretecek ve mesleklerinin 
itibarını hak ettiği yere taşıyacak bir içerikle Öğretmenlik 
Meslek Kanunu’nun TBMM gündemine getirilmesidir” ifa-
delerine yer verdi.

Öğretmenlik Meslek Kanunu hak-
kında Atatürk Meydanı'nda basın açık-
lamasında bulunan Eğitim Bir-Sen Gi-
resun Şube Başkanı Muhammet Sarı, 
“Öğretmenin özlük haklarını ve yetkile-
rini genişletecek, ona destek olacak 
bir içerikle Öğretmenlik Meslek Kanu-
nu’nun çıkarılması beklentisi artık karşı-
lanmalıdır” dedi.

Eğitim Bir-Sen Giresun Şubesi üyele-
ri, öğretmenlerin statü, hak, görev ve 
yetkilerini yeniden tanımlayacak, ihti-
yaçlarını karşılayacak ‘Öğretmenlik 
Meslek Kanunu’ hakkında basın açık-
lamasında bulundu.

Basın açıklamasını okuyan Eğitim 
Bir-Sen Giresun Şube Başkanı Muham-
met Sarı, “Eğitimin baş aktörü öğret-
men, insanlığın kadim ve vazgeçilmez 
mesleklerinden biri de öğretmenliktir. 
Öğretmen, çocukların şuur sermayesi-
ni artırmanın, idrakini geliştirmenin, va-
roluşun sırrına ermenin, hikmeti keşfet-
menin rehberidir. Ülkemizde fiili olarak 

                                    ZAYİ
Giresun Üniversitesi Görele Güzel Sanatlar Fakültesin-

den almış olduğum öğrenci kimlik kartımı kaybettim.
 Hükümsüzdür. Şevval KILIÇ
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 Asgari ücretten vergi zulmü kaldırılmalıdır! 
CHP Giresun İl Başkanı Fikri Bilge, “Yıllardır bek-

letilen kanun tekliflerimiz meclise getirilsin ve as-
gari ücretliden vergi kesintisine son verilsin. Bu 
adaletsizliğe, bu hukuksuzluğa derhal son veril-
melidir. Asgari ücretteki vergi zulmü ortadan kal-
dırılmalıdır” dedi.

Bilge, yaptığı açıklamada, Türkiye’de 7 mil-
yondan fazla asgari ücretli çalışan ve ailelerinin 
açlık sınırı altında yaşadığını ifade ederek, as-
gari ücretli çalışanlarının bir yandan da ağır 
vergi yükü ile karşı karşıya olduklarını kaydetti.

“ASGARİ ÜCRETLİDEN 752 
LİRA VERGİ KESİLİYOR”
“Asgari ücret, adı üzerinde en düşük ücrettir. 

Ve Türkiye’de toplumun en düşük gelire sahip 
olan asgari ücretlilerden yüksek oranda vergi ke-
sintisi yapılmaktadır. Bir asgari ücretli yılın dört 
ayından fazla bir sürede sadece vergi ödemek 
için çalışmaktadır” diyen Bilge, “Şu an asgari 
ücret brüt olarak 3 bin 577 liradır. Asgari ücret-
ten yapılan vergi ve SGK kesintilerinden sonra bir 
asgari ücretlinin eline 2 bin 825 lira geçmekte-
dir. Çünkü asgari ücretliden gelir vergisi, SGK işçi 
payı, İşsizlik Sigortası primi payı, damga vergisi 
olmak üzere yapılan aylık toplam kesinti tutarı 

752 liradır. Bir başka deyişle asgari ücretten ke-
sintilere son verildiğinde, asgari ücretlinin geliri 
752 lira artışla 3 bin 577 liraya yükselecektir” ifa-
desinde bulundu.

“ÖNERGELERİMİZ İKTİDAR VE ORTAĞI
 TARAFINDAN REDDEDİLİYOR”
Bilge, Cumhuriyet Halk Partisi olarak 2018 yı-

lından itibaren bu konuda Türkiye Büyük Millet 
Meclisi’nde defalarca kanun teklifleri ve öner-
geler verdikleri, Ekim 2021’de de TBMM Plan ve 
Bütçe Komisyonundaki Vergi Yasası görüşmele-
rinde “Asgari ücretlilerin gelir vergisinden muaf 
bırakılması” önerilerinin AK Parti ve MHP oylarıyla 
reddedildiğini hatırlatarak, şöyle devam etti:

“Biz Cumhuriyet Halk Partisi olarak, asgari üc-
retliler vergi ödemesin, aldıkları ücretten her-
hangi bir kesinti olmasın, en azından asgari 
ücret insanca yaşanabilecek bir seviyeye çekil-
sin derken; AKP ve MHP ittifakı ısrarla ve inatla as-
gari ücretlilerin vergi yükü altında ezilmelerine, 
açlık sınırı altında yaşamalarına göz yummakta-
dır. Daha geçtiğimiz günler AKP yetkilileri ‘Herke-
sin cep telefonu var, arabası var’ diyordu. Şim-
dilerde ise ‘Asgari ücreti en azından insani 
yaşam seviyesin getireceğiz’ demiş.

“EKONOMİK BUHRANIN EN BÜYÜK BEDELİNİ 
ASGARİ ÜCRETLİ ÖDÜYOR”

Yani milyonlarca asgari ücretlinin açlık sınırı al-
tında yaşadığını kendileri de itiraf etmiş. Peki, bu iti-
raflar yeterli mi? Elbette değil. Ekonomik buhranın 
en büyük bedelini; aç kalan, kirasını karşılayama-
yan, faturasını ödeyemeyen, asgari ücretliler öde-
mektedir. Türkiye şu an Avrupa ülkeleri arasında en 
düşük brüt asgari ücrete sahip olan ikinci ülkedir.”

“ASGARİ ÜCRETTEKİ VERGİ ZULMÜ ORTADAN KAL-
DIRILMALIDIR”

Bilge, asgari ücretteki vergi zulmünün ortadan 
kaldırılması gerektiğine de vurgu yaparak, “Yıllardır 
bekletilen kanun tekliflerimiz meclise getirilsin ve 
asgari ücretliden vergi kesintisine son verilsin. As-
gari ücret en azından yeni yıla kadar 3 bin 577 lira 
seviyesine getirilsin.

İktidara son çağrımız. Bu adaletsizliğe, bu hu-
kuksuzluğa derhal son verilmelidir. Asgari ücretteki 
vergi zulmü ortadan kaldırılmalıdır. Eğer ki iktidar 
yine bu çağrımıza kulak vermez ise, seçim yakın-
dır. Cumhuriyet Halk Partisi olarak iktidarımızda; as-
gari ücretlilere uygulanan vergi zulmüne son vere-
ceğiz, iktidarımızda asgari ücretten vergi kesintisini 
kaldıracağız.”

Kara: Aşısızlara kısıtlama getirilsin

tekrar bir öğrenim dönemini kaybedecekler. Ev-
latlarımızın psikolojileri bozularak evine ekmek 
götürmek için mücadele eden esnafımızın yine 
işyerlerini açamayacak yani neresinden bakar-
sanız bakın, aşı olmamak insanın beraber yaşa-
dığı diğer insanlara zarar vermesi olarak ortaya 
çıkıyor.

Devletin zorunlu kılacağı anı beklemek 
ancak zaman kaybına ve vaka ile ölüm artışları-
na vesile olacaktır. O bakımdan yetkililerin biran 
önce bu sorunu çözerek ülkeye nefes aldırması 
gerekmektedir.”

Giresun Esnaf ve Sanatkarları Odaları Birliği 
Başkanı Ali Kara, “Aşısızların toplum sağlığını teh-
dit eden bir şekilde rahat dolaşmalarına kısıtla-
ma getirilmesi gerekiyor. Bu kişi hak ve özgürlük-
lerin ötesinde toplum sağlığını ilgilendiren bir 
durum ve devletinde bu konuda kesin karar ver-
mesi gerekiyor” dedi.

Kara, yaptığı açıklamada, tüm dünyayı kısa 
sürede etkisi altına alan yeni tip Covid-19 sal-
gın hastalığı sebebiyle salgının yayılmasının ön-
lenmesi ve can kayıplarının azaltılması ama-
cıyla birçok tedbirin alındığını, alınan bu tedbir-
lerin ise hukuka uygunluğunun ise belli kesimler 
tarafından tartışma konusu olduğunu hatırlattı.

“AŞILARIN KORUYUCULUĞU 
YÜZDE 90’LARA ULAŞTI”
Aşı çalışmalarının insanların salgınla müca-

dele en büyük umudu olduğunu, aşılamanın 
başlanması ile birlikte salgınla mücadelede 
büyük bir adım atıldığını belirten Kara, “Aşılama 
sürecinde en çok tartışılan konulardan biriside 
aşı zorunluluğunun uygulanabilirliği veya aşı ol-
mayan kişilerin belirli haklardan yoksun bırakılıp 
bırakılmayacağı hususudur. Önemle belirtmek 
isteriz ki aşıların etkinliği ve koruma süreleri araş-
tırılmaya devam etmekle birlikte yapılan tüm bi-
limsel araştırmalar kapsamında aşıların yüzde 

90 ve üzerinde etkili olduğu ve salgın hastalığın 
yayılımının azalttığı tespit edilmiş, buna rağ-
men belli kesimlerin aşı olmama inadı salgının 
yayılmasının önündeki en büyük engel olarak 
karşımızda durmaktadır” ifadelerini kullandı.

“HİÇ KİMSEDEN AŞIDAN KAÇMAMALI”
Kara, “Bu salgın sürecinde devletimizin kay-

naklarındaki azalmalar, kurumların zararları sağ-
lığa ayrılan çok önemli bütçeler ticaret hayatı-
mız ve özellikle esnaf ve sanatkarlara getirilen kı-
sıtlamalar ve iş yeri kapatmaları gibi çok büyük 
olumsuzluklar yaşanmış insanlarımızın yaşam 
biçimi önemli ölçülerde etkilenmiş devletimiz 
elinden gelen tüm imkanları kullanarak soru-
nun bir an önce çözümü için tüm çabaları gös-
terdiği bir süreçte toplumun her kesiminin oldu-
ğu gibi esnaflarımızın da aşıdan kaçınmaması 
gerekir” diyerek, şu önerilerde bulundu:

“SORUMSUZLAR YÜZÜNDEN 
KİMSE MAĞDUR OLMAMALI”
“Aşısızların toplum sağlığını tehdit eden bir 

şekilde rahat dolaşmalarına kısıtlama getiril-
mesi gerekiyor. Bu kişi hak ve özgürlüklerin öte-
sinde toplum sağlığını ilgilendiren bir durum ve 
devletinde bu konuda kesin karar vermesi ge-
rekiyor. Toplu bulunan her yere girişte lokanta, 
AVM, düğün ve sinema salonlarında, toplu ta-

şıma araçlarında, kamu kurumlarında, banka-
larda aşı istenmesi gerekir. Geride bıraktığımız 
süreçte en büyük darbeyi küçük ve orta ölçekli 
esnaf gördü. Zaten krediler ile günü kurtarma-
ya çalışan esnafımızın sorumsuz insanlar yü-
zünden yeni bir kapatmaya daha hiç bir şekil-
de tahammülü yoktur, bundan sonra ekonomi 
de özellikle küçük esnafı kapatmadan salgın 
ile mücadele yöntemlerinin geliştirilmesi gere-
kiyor. Bunun içinde toplum sağlığını tehdit 
edenlere caydırıcı yaptırımlar uygulanmalıdır. 
Kurallara uyan ve alınteri ile çalışan insanların 
sorumsuz kişiler yüzünden canından ve malın-
dan olmasının önüne geçilmelidir.

“BU SEFER EVDE AŞIDAN KAÇANLAR KALSIN”
Dünyada aşıya ulaşamadığı için büyük zor-

luklar çeken ülkeler mevcutken ülkemizdeki aşı 
tedarikinin sorunsuz seviyelere geldiği bir or-
tamda aşıdan imtina eden vatandaşlarımıza 
bu sefer siz evlerinizde kalın, biz emeğimize ek-
meğimize ve sosyal hayatımıza sahip çıkalım 
demek istiyoruz. Aşı olmayanlar yüzünden tek-
rar dükkanların kapanacağı sokağa çıkma ya-
saklarının başlayacağı özgürlüklerimizin kısıtla-
nacağını unutmamalıyız. Bu durum milyonlar-
ca insanın hayatını olumsuz etkileyeceği, öğ-
rencilerin okula gitmesi mümkün olamayacak 

YAYLALARDA ÇEVRE TEMİZLİĞİ
Giresun Valisi Enver Ünlü, “Pırıl pırıl bir çevre için, gelecek kuşaklara tertemiz ya-

rınlar bırakmak için, ortak evimiz olan dünyayı daha yaşanabilir bir yer kılmak için 

doğa dostu olmaya ve doğal hayatın işleyişini korumaya devam edeceğiz. Çevrenin 

sahibi değil, bir parçası olduğumuz bilinci ve sorumluluğuyla suyumuzu, toprağımı-

zı, yeşilimizi, mavimizi, kısaca tüm doğamızı seviyor ve koruyoruz” dedi.

Vali Ünlü, Giresun’da çevre far-
kındalığının artırılması ve çevre kali-
tesinin iyileştirilmesi amacıyla “Temiz 
Çevre Yeşil Giresun” sloganıyla dü-
zenlenen etkinliğe katıldı.

Giresun Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği İl Müdürlüğü’nün organi-
zasyonu ile hafta sonu Alucra’nın 
Çakrak Köyüne bağlı Çıkrıkkapı mev-
kiindeki obalarda gerçekleştirilen et-
kinliğe, Giresun Üniversitesi, Alucra 
Kaymakamlığı, il jandarma komu-
tanlığı, il özel idaresi, il kültür ve tu-
rizm müdürlüğü, il afet ve acil 
durum müdürlüğü, Giresun Turizm 
Altyapı Hizmet Birliği ile Çakrak Köyü 
halkı ve Kızılay gönüllüleri katıldı.

VALİ ÜNLÜ: “DAHA 

TEMİZ  BİR DOĞA, DAHA YA-

ŞANABİLİR BİR DÜNYA 

İÇİN”

Vali Enver Ünlü, Çakrak köyünde 
gerçekleştirilen etkinliğin ardından 
yaptığı açıklamada, “Bugün de yay-
lalarımız için kolları sıvadık, atıkları 
topladık. Dünün en değerli mirası, 
geleceğimizin emaneti olan doğa-
mıza sahip çıkıyoruz. Lütfen içtiğimiz 
suyun, soluduğumuz havanın, bas-
tığımız toprağın kıymetini bilelim, ta-
biatı koruyalım. 

Kıymetli çocuklarımız; bizler eli-
mizden gelenin en iyisini yapaca-

ğız, ancak dünyayı bulduğunuzdan daha güzel 
bir konuma taşıyacak olan da sizlersiniz. Daha 
temiz bir doğa, daha yaşanabilir bir dünya he-
definde sizlere sonsuz güveniyoruz.

Pırıl pırıl bir çevre için, gelecek kuşaklara ter-
temiz yarınlar bırakmak için, ortak evimiz olan 
dünyayı daha yaşanabilir bir yer kılmak için 
doğa dostu olmaya ve doğal hayatın işleyişini 
korumaya devam edeceğiz. 

Çevrenin sahibi değil, bir parçası olduğu-
muz bilinci ve sorumluluğuyla suyumuzu, topra-
ğımızı, yeşilimizi, mavimizi, kısaca tüm doğamı-
zı seviyor ve koruyoruz” ifadelerini kullandı.
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G�resun İl� T�rebolu İlçes� Şeh�t B�nbaşı Hüsey�n Avn� Alparslan İlkokulu Güçlend�rme Projes� 
ve Yaklaşık Mal�yet Hazırlanması İş� h�zmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddes�ne göre açık �hale usulü �le �hale ed�lecek olup, tekl�fler sadece elektron�k ortamda EKAP 
üzer�nden alınacaktır.  İhaleye �l�şk�n ayrıntılı b�lg�ler aşağıda yer almaktadır:
İKN:2021/654204
1-İdaren�n
a) Adı:GİRESUN İL ÖZEL İDARESİ YATIRIM VE İNŞAAT MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adres�:G�resun İl Özel İdares� Teyyaredüzü Mah. Atatürk Bulvarı No:409 28200 GİRESUN 
MERKEZ/GİRESUN
c) Telefon ve faks numarası:4542157571 - 4542157508
ç) İhale dokümanının görüleb�leceğ� ve e-�mza kullanılarak
 �nd�r�leb�leceğ� �nternet sayfası:https://ekap.k�k.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu h�zmet alımın
a) Adı:G�resun İl� T�rebolu İlçes� Şeh�t B�nbaşı Hüsey�n Avn� Alparslan İlkokulu Güçlend�rme 
Projes� ve Yaklaşık Mal�yet Hazırlanması İş�
b) N�tel�ğ�, türü ve m�ktarı:Okul: Zem�n+2.Kat, Oturma Alanı 569,22 m2, Toplam Alan 1707,66 m2
Ayrıntılı b�lg�ye EKAP’ta yer alan �hale dokümanı �ç�nde bulunan �dar� şartnameden ulaşılab�l�r.
c) Yapılacağı/tesl�m ed�leceğ� yer:G�resun İl� T�rebolu İlçes� Şeh�t B�nbaşı Hüsey�n Avn� Alparslan 
İlkokulu B�nası
ç) Süres�/tesl�m tar�h�:İşe başlama tar�h�nden �t�baren 150(YüzEll�) gündür
d) İşe başlama tar�h�:Sözleşmen�n �mzalandığı tar�hten �t�baren 5 gün �ç�nde �şe başlanacaktır.
3-İhalen�n
a) İhale (son tekl�f verme) tar�h ve saat�:23.11.2021 - 10:00
b) İhale kom�syonunun toplantı yer� (e-tekl�fler�n açılacağı adres):G�resun İl Özel İdares� 
Teyyaredüzü Mah. Atatürk Bulvarı No:409 Kat:1 (İhale H�zmetler� Şefl�ğ�) 28200 
Merkez/GİRESUN
4. İhaleye katılab�lme şartları ve �sten�len belgeler �le yeterl�k değerlend�rmes�nde uygulanacak 
kr�terler:
4.1. İstekl�ler�n �haleye katılab�lmeler� �ç�n aşağıda sayılan belgeler ve yeterl�k kr�terler� �le f�yat dışı 
unsurlara �l�şk�n b�lg�ler� e-tekl�fler� kapsamında beyan etmeler� gerekmekted�r.
4.1.2. Tekl�f vermeye yetk�l� olduğunu gösteren b�lg�ler;
4.1.2.1. Tüzel k�ş�lerde; �stekl�ler�n yönet�m�ndek� görevl�ler �le �lg�s�ne göre, ortaklar ve ortaklık 
oranlarına (halka arz ed�len h�sseler har�ç)/üyeler�ne/kurucularına �l�şk�n b�lg�ler �darece EKAP’tan 
alınır.
4.1.3. Şekl� ve �çer�ğ� İdar� Şartnamede bel�rlenen tekl�f mektubu.
4.1.4. Şekl� ve �çer�ğ� İdar� Şartnamede bel�rlenen geç�c� tem�nat b�lg�ler�.
4.1.5  İhale konusu alımın tamamı veya b�r kısmı alt yüklen�c�lere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel k�ş� tarafından �ş deney�m�n� göstermek üzere sunulan belgen�n, tüzel k�ş�l�ğ�n yarısından 
fazla h�sses�ne sah�p ortağına a�t olması hal�nde, Türk�ye Odalar ve Borsalar B�rl�ğ� veya yem�nl� mal� 
müşav�r ya da serbest muhasebec� mal� müşav�r veya noter tarafından �lk �lan tar�h�nden sonra 
düzenlenen ve düzenlend�ğ� tar�hten ger�ye doğru son b�r yıldır kes�nt�s�z olarak bu şartın 
korunduğunu gösteren belgeye �l�şk�n b�lg�ler,
4.2. Ekonom�k ve mal� yeterl�ğe �l�şk�n belgeler ve bu belgeler�n taşıması gereken kr�terler:
İdare tarafından ekonom�k ve mal� yeterl�ğe �l�şk�n kr�ter bel�rt�lmem�şt�r.
4.3. Meslek� ve tekn�k yeterl�ğe �l�şk�n belgeler ve bu belgeler�n taşıması gereken kr�terler:
4.3.1. İş deney�m�n� gösteren belgelere �l�şk�n b�lg�ler:
Son beş yıl �ç�nde bedel �çeren b�r sözleşme kapsamında kabul �şlemler� tamamlanan ve tekl�f ed�len 
bedel�n % 50 oranından az olmamak üzere, �hale konusu �ş veya benzer �şlere �l�şk�n �ş deney�m�n� 
gösteren belgeler veya teknoloj�k ürün deney�m belges�.
4.4. Bu �halede benzer �ş olarak kabul ed�lecek �şler:
4.4.1.
Okul, Hastane, Kamu İdar� B�naları, Karakol vb. b�naların Proje Ç�z�m İş� veya Okul, Hastane, 
Kamu İdar� B�naları, Karakol vb. b�naların Güçlend�rme Proje Ç�z�m İş� kapsamındak� �ş 
deney�m belgeler�
5. Ekonom�k açıdan en avantajlı tekl�f sadece f�yat esasına göre bel�rlenecekt�r.
6. İhaleye sadece yerl� �stekl�ler katılab�lecekt�r.
7. İhale dokümanı EKAP üzer�nden bedels�z olarak görüleb�l�r. Ancak, �haleye tekl�f verecek olanların, 
e-�mza kullanarak EKAP üzer�nden �hale dokümanını �nd�rmeler� zorunludur.
8. Tekl�fler, EKAP üzer�nden elektron�k ortamda hazırlandıktan sonra, e-�mza �le �mzalanarak, tekl�fe 
�l�şk�n e-anahtar �le b�rl�kte �hale tar�h ve saat�ne kadar EKAP üzer�nden gönder�lecekt�r.
9. İstekl�ler tekl�fler�n�, götürü bedel üzer�nden vereceklerd�r. İhale sonucunda, üzer�ne �hale yapılan 
�stekl�yle toplam bedel üzer�nden götürü bedel sözleşme �mzalanacaktır.
10. Bu �halede, �ş�n tamamı �ç�n tekl�f ver�lecekt�r.
11. İstekl�ler tekl�f ett�kler� bedel�n %3’ünden az olmamak üzere kend� bel�rleyecekler� tutarda geç�c� 
tem�nat vereceklerd�r.
12. Bu �halede elektron�k eks�ltme yapılacaktır.
13. Ver�len tekl�fler�n geçerl�l�k süres�, �hale tar�h�nden �t�baren 120 (YüzY�rm�) takv�m günüdür.
14.Konsors�yum olarak �haleye tekl�f ver�lemez.
15. D�ğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Mühend�sl�k H�zmetler� / 0,78
Aşırı düşük tekl�f değerlend�rme yöntem�: İhale, Kanunun 38 �nc� maddes�nde öngörülen açıklama 
�stenmeks�z�n ekonom�k açıdan en avantajlı tekl�f üzer�nde bırakılacaktır.

ETÜD PROJE HİZMETİ ALINACAKTIR
GİRESUN İL ÖZEL İDARESİ YATIRIM VE İNŞAAT MÜDÜRLÜĞÜ

 Giresun Yeşilay Danışmanlık Merkezi hizmette 
Yeşilay Danışmanlık Merkezleri’nin (YEDAM) 

toplu açılış töreni gerçekleştirilirken Giresun 
YEDAM’ın da açılışı yapıldı.

Yeşilay Genel Başkanı Prof. Dr. Mücahit Öz-
türk’ün de katıldığı Yeşilay Genel Merkezi’nde ger-
çekleşen törene, Giresun YEDAM’dan canlı bağ-
lantı yapılarak açılış kurdelesi kesildi. Açılış töreni-
ne Giresun Valisi Enver Ünlü, Şube Başkanı Yusuf 
Enes Çolaker ve yönetim kurulu üyeleri katılım 
sağladı. Açılışların ardından Türkiye’nin 81 ilinde 
ve KKTC’de hizmet veren YEDAM’ların toplam sa-
yısı 104’e ulaştı.

YEDAM’ın Giresun’da hizmete girmesinden 
büyük mutluluk duyduklarını belirten Yeşilay Gire-
sun Şube Başkanı Yusuf Enes Çolaker şunları 
ifade etti:

“Yeşilay, YEDAM’lar ile bağımlılıklardan kurtul-
mak isteyenlere ve yakınlarına ücretsiz hizmet ve-
riyor. Türkiye’nin her yerinden 115 YEDAM Danış-
ma Hattı ile destek almak mümkün olsa da, va-
tandaşlarımız fiziki olarak bir merkeze gelmeyi ve 
uzmanlarla yüz yüze görüşmeyi tercih edebili-
yor. Bu kapsamda ilimizde YEDAM'ın hizmet ver-
mesi bize ihtiyaç duyan vatandaşlarımızın yakı-

nında olmak açısından büyük önem taşıyor. 
Bu açılış töreninin Sayın Cumhurbaşkanımızın 
katılımıyla yapılması da bizim için büyük onur. 
Bağımlılıklarla mücadelemizi sahiplendiği ve 
bizlere her zaman destek olduğu için kendileri-
ne yürekten teşekkür ediyoruz. YEDAM’ın tüm 
hemşerilerimize hayırlı olmasını temenni edi-
yor; bağımlılıklarından kurtulmak için desteğe 
ihtiyaç duyan herkese kapımızın açık olduğu-
nu vurgulamak istiyorum.”

YEDAM BAĞIMLI BİREYLERE VE AİLELERİNE
 ÜCRETSİZ DESTEK SAĞLIYOR
Yeşilay, Yeşilay Danışmanlık Merkezleri 

(YEDAM) ile bağımlılara ve yakınlarına ücretsiz 
psikososyal destek sağlıyor. YEDAM’ın tamamı 
bağımlılık alanında uzman psikolog ve sosyal 
hizmet uzmanlarından oluşan ekibi; alkol, 
tütün, madde, kumar ve teknoloji ile ilgili sorun-
lar yaşayan kişilere ücretsiz psikolojik ve sosyal 
destek sağlayarak yeniden hayata kazandırıl-
maları için yardımcı oluyor. Aynı zamanda aile 
ve yakınlarına da destek vererek bozulan 
yaşam düzeninin onarılmasını ve ilişkilerin sağ-
lıklı devam etmesini destekliyor.

TSKGV Giresun Şubesi’nden 
Tuğgeneral Köroğlu’na ziyaret

Türk Silahlı Kuvvetlerini Güçlendirme Vakfı 
(TSKGV) Giresun Şubesi başkan ve yöneticileri, 
Giresun Jandarma Bölge Komutanı Tuğgene-
ral Nuh Köroğlu’nu ziyaret etti.

Tuğgeneral Köroğlu, TSKGV Giresun Şubesi 
Başkanı Ali Kara ile Yönetim Kurulu Üyeleri 
Yaşar İbaş, Prof. Dr. Mustafa Türkmen, Abdul-
lah Akar ve Mesut Erdoğan’ı makamında 
ağırladı.Görüşmede TSKGV Giresun Şubesi 
Başkanı Ali Kara, Türkiye’nin bölünmez bütün-
lüğü için, halkın huzur ve güvenliği için sınır 
ötesinde ve sınır içerisinde 7 gün 24 saat ara-
lıksız görev yapan Türk Silahlı Kuvvetleri ile 

gurur duyduklarını ifade etti.
Kara, “Türk Silahlı Kuvvetlerini Güçlendir-

me Vakfı Giresun Şubesi olarak ‘Mevzu 
bahis vatan ise gerisi teferruattır ’ anlayışıyla 
her zaman ve her şartta Kahraman Türk Si-
lahlı Kuvvetlerimizin yanında ve destekçisi-
yiz” dedi.

Yapılan ziyaretten duyduğu memnuniye-
ti ifade eden Tuğgeneral Köroğlu da, misa-
firlerine Giresun Jandarma Bölge Komutan-
lığı sorumluluk alanında yaptıkları çalışmalar 
hakkında bilgiler verip, nazik ziyaretleri için 
teşekkür etti.

Organ bağışı konusunda bilgilendirme
Giresun Üniversitesi Eğitim ve Araştırma Hastanesinde 3-9 Kasım Organ Bağışı Haftası etkinlik 

kapsamında, organ bağışı konusunda vatandaşları bilgilendirme amaçlı stant açıldı.Hastanenin 
organ doku nakil koordinatörü Emine Akbulut, organ bağışı konusunda vatandaşlara bilgilendirme 
broşürü vererek organ bağışında bulunmak isteyenlerin kaydını yaparak "gönüllü bağış kartı" teslim 
etti.

Organ doku nakil koordinatörü Emine Akbulut, geçtiğimiz günlerde Giresun Üniversitesi Eğitim 
ve Araştırma Hastanesinde ilk organ bağışının gerçekleştirildiğini ve halkın bu konuda daha bilinç-
lendirilmesi adına çalışmalar yürüttüklerini söyledi.

Bu arada Başhekim Prof. Dr. Atilla Çıtlak, Başhekim Yardımcıları Uzm. Dr Ayşegül Torun Göktaş ve 
Uzm. Dr. Erhan Teker de standı ziyaret ederek, Akbulut’a başarılar dilediler.
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iresun’da 453 geleneksel kıyı balıkçılarına 

G571 bin 100 lira destekleme ödemesinin ya-
pıldığı bildirildi.

Giresun İl Tarım ve Orman Müdürlüğü’nden yapılan 
açıklamada, “Tarım ve Orman Bakanlığımız tarafından 
geçtiğimiz yıllarda ülkemiz genelinde uygulamaya ko-
nulan, denizlerde ve iç sularda geleneksel kıyı balıkçılı-
ğı verilerinin güncellenerek kayıt altına alınması ve sür-
dürülebilir yönetiminin sağlanması amacıyla ilgili tebliğ 
çerçevesinde ilimizde küçük ölçekli balıkçı teknelerine 
verilen destekleme işlemleri tamamlanmıştır” denile-
rek, bu kapsamda il genelindeki 453 geleneksel kıyı ba-
lıkçısına 571 bin 100 lira destekleme ödemesinin he-
saplarına yatırıldığı belirtildi.

 Kıyı balıkçılarına
 571 bin lira destek

 Giresunlu üreten kadınlardan Mardin’de inceleme 

DOKA tarafından desteklenen Sosyal Gelişmeyi Destekleme Programı 
kapsamındaki “Üreten Kadın, Güçlü Kadın” projesi ile iyi örnek uygulama-
ları yerinde inceleme için etkinliğe Gaziantep’e giden Giresun ekibi ince-
leme ve ziyaretlerini Mardin’de sürdürdü.

Mardin ziyareti kapsamında; İpekyolu Kalkınma Ajansı tarafından 
desteklenen Mardin Büyükşehir Belediyesi’nin yerel kooperatifler ma-
ğazası ziyaret edildi. Yerelde aktif faaliyet gösteren üç kooperatifin 
ürünleri mağazada incelendi. Kekik Kadın Kooperatifi, Altıncı GAP Sos-
yal Ekonomik Kalkınma Kooperatifi ve belediyenin kurmuş olduğu Mar-
mek Kadın Kooperatifini ürünleri hakkında bilgi alındı.

Giresun Belediyesi tarafından organize edilen bu etkinliğe S.S Gire-
sun Kadın Girişimi Üretim ve İşletme Kooperatifi çatısı altında üretim 
yapan 25 kadın katılıyor.

Giresun heyetini, Mardin Büyükşehir Belediyesi Kültür, Turizm ve Sos-
yal İşler Daire Başkanı Abdurrahman Şahin makamında ağırladı ve 
özel ilgi gösterdi.

Daha sonra Topraktan Tabağa Tarımsal Kalkınma Kooperatifi’nin 
hem mutfak atölyesi hem de yöresel ürün dükkanına çalışma ziyare-
tinde bulunuldu.

 “Neyim Var?” uygulaması doğru polikliniğe yönlendiriyor 
Sağlık Bakanlığı tarafından geliştirilen yapay zeka destekli "Neyim 

Var?" uygulaması, hastaların şikayetlerine yönelik tanı tahminleri yapı-
yor ve gitmeleri gereken polikliniği bildiriyor.

Ülke genelinde daha kaliteli ve erişilebilir hizmet sunulması amacıy-
la son teknolojiye sahip şehir hastaneleri ve sağlık tesislerinin sayısı her 
geçen gün artırılırken dijital sağlık uygulamaları da hayata geçiriliyor.

Sağlık Bakanlığı verilerine göre, Türkiye'de her gün yaklaşık 2 milyon 
kişi muayene oluyor, bunlardan yüzde 6'sı yanlış bölüme başvuruyor. 
Sağlık Bakanlığınca hastaların yanlış tesise veya branşa gitmelerini ön-
lemek, etkili tedaviyi en kısa sürede almalarını sağlamak amacıyla 
"Neyim Var?" uygulaması geliştirildi.

Uygulamaya giren hastalar, ana şikayetlerinin ne olduğunu birkaç 
farklı yolla belirtebiliyor. Ana şikayet, otomatik tamamlama özelliğine 
sahip metin kutusuna yazılarak veya bulunduğu bölge ve belirtilere 
ilişkin hazır metinler seçilerek iletilebiliyor. Ayrıca şikayetin bulunduğu 

bölge üç boyutlu insan modeli üzerinden de seçilebiliyor.
Bir sonraki aşamada hastaya, ilettiği ana şikayetle ilgili sorular 

yöneltiliyor. Hastanın bu sorulara verdiği cevaplar, önceden geçir-
diği rahatsızlıklar ve yaptırdığı tahliller uygulamadaki yapay zeka ta-
rafından değerlendirilerek muhtemel tanı belirleniyor.

Uygulamanın son aşamasında hastaya gitmesi gereken polikli-
nik öneriliyor ve randevu alabilmesi için Merkezi Hekim Randevu Sis-
temi'ne (MHRS) yönlendiriliyor.

UYGULAMAYA E-DEVLET VEYA E-NABIZ 
HESABIYLA GİRİŞ YAPILABİLİYOR
Sağlık Bakanlığının "neyimvar.gov.tr" sitesinden ulaşılabilen uy-

gulamaya e-Devlet veya e-Nabız hesapları kullanılarak giriş yapı-
labiliyor. Ayrıca, e-Nabız mobil uygulaması veya "enabiz.gov.tr" si-
tesindeki "Neyim Var?" bölümlerine tıklanarak da "Neyim Var?" uy-
gulamasına geçiş yapılabiliyor.



 GİRESUNSPOR SİVAS’TA GALİBİYETİ KAÇIRDI  

Diabate eski takımına karşı oynadı
Giresunspor'un Malili oyuncusu 

Diabate eski takımına karşı ter 
döktü.

Maçta etkili bir oyun sergileyen 
Diabete, Türkiye’deki ilk durağı olan 
Sivasspor karşısında ilk yarıda gole 
çok yaklaştı ancak kaleciyi geçe-
medi. Diabate 84’te ise kaleci ile 
karşı karşıya kalmak üzereyken rakibi 
Uğur tarafından düşürüldü. Sivass-
porlu oyuncu bu pozisyon sonrasın-
da kırmızı kartla oyun dışı kaldı.

Diabete’nin performansı taraf-
tarlar tarafından da alkışlandı.

Süper Ligin 12’nci haftasında deplasmanda Demir 
Grup Sivasspor’a konuk olan GZT Giresunspor, rakibin-
den daha üstün olduğu ve çok sayıda pozisyon yakala-
dığı mücadelede galibiyeti kaçıran taraf oldu. Sivas kar-
şısında Suleymanov, Diabate, Traore, Doukara ve Balde 
ile çok önemli pozisyonlar yakalayan yeşil-beyazlılar, bu 
pozisyonları değerlendiremeyince, sahadan tek puan-
la ayrılmak zorunda kaldı.

Maça 3 puan amacıyla çıkan Giresunspor, 20’nci 
dakikadan sonra rakip kalede çok sayıda gol pozisyonu 
yakalarken; bu pozisyonlarda Sivas kalecisi Ali Şaşal’ı 
aşamadı ve topu bir türlü filelerle buluşturamadı.

Yeşil-beyazlılar, ilk yarının son bölümlerinde girdiği net 
pozisyonlardan sonuç alamazken maçın ilk 45 dakikası 
başladığı gibi golsüz kapandı.

Maçın ikinci yarısına daha derli toplu başlayan ev sahi-
bi Sivasspor, 62’nci dakikada gole çok yaklaştı, ancak Gra-
del’in soldan ortasında kale içine süzülen topa uygun du-
rumdaki oyuncular vuramadı.

Dakikalar ilerledikçe beraberliği garanti altına almak is-
teyen Giresunspor, ilk yarıdaki atak oyununu sürdüremez-
ken; maçın 84’üncü dakikasında sağ kanattan gelişen 
kontratakta Diabate’yi 18 dışında eliyle çekip düşüren kap-
tan Uğur Çiftçi kırmız kart gördü ve ev sahibi ekip bu daki-

kada sahada 10 kişi kaldı.Ev sahibi ekibin panikleyeceği sırada 88’de bu kez Giresuns-
por’dan Traore, gördüğü ikinci sarı kartla oyun dışı kalınca, sayısal eşitliği sağlayan 
Sivas, tekrar maça tutundu. Maça verilen 5 dakikalık uzatma bölümünde yüzde yüzlük 
gol pozisyonunu yakalayan ekip Giresunspor oldu.

90+1’de sağdan Diabate ile gelişen atakta, bu oyuncunun yerden kale içinde bek-
leyen Balde’ye çıkardığı topu, golcü oyuncu altı pasın içinde ıskalayınca mücadele 0-
0 sona erdi.

Sivas beraberliğiyle puanını 10’a çıkaran Giresunspor’un, bir haftalık milli aradan 
sonra kendi evinde Yeni Malatyaspor ile oynayacak.

Keleş: Fırsatları değerlendiremedik
Spor Toto Süper Lig'in 12’nci haftasında dep-

lasmanda Demir Grup Sivasspor ile 0-0 berabere 

kalan GZT Giresunspor’un teknik direktörü 

Hakan Keleş, rakibi karşısında yakaladıkları fır-

satları değerlendiremediklerini söyledi.

Keleş, bir önceki haftayı iyi oyun olarak telafi 

ettiklerini ancak puan olarak telafi edemedikleri-

ni ifade ederek, şöyle dedi:

"Burada kazanmak istiyorduk. Kazanmak 

adına iyi oyun oynadığımızı düşünüyorum. Pozis-

yonlarımız da var. Rakibimize de çok fazla pozis-

yon verdiğimizi düşünmüyorum. Geçen haftayı iyi 

oyun olarak telafi ettik ama puan olarak telafi ede-

medik. Yeni kurulan bir takımız ama birçok şeyi 

aştık. Üçüncü bölgede biraz sorunlarımız var, onu 

da çözünce daha iyi olacağına inanıyorum. Yine 

bir milli maç arasına girdik. Milli takımlara iki 

tane oyuncumuz gittiği için arada iyi çalışma fır-

satı buluyoruz. Yeni bir takım olduğumuz için ara-

lar bize iyi geliyor. Hedefimiz bu ligde kalıcı olabil-

mek. Bizim tek amacımız bu, onun da zorlukları 

var. Bu ligde alınan her puan önemli bunun değeri-

ni bilmemiz gerekiyor."


